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Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap (voorzitter), dhr. B.A. van den Berg (PvdA), mw. M.H. Koster (PvdA), dhr. J. Kramer (VVD),  

dhr. W.E. van der Meulen (VVD), dhr. W. Keur (VVD), dhr. R. Spriensma (CDA), mw. I. Maters-Meuleman 

(CDA), dhr. J.E. Geersing (ChristenUnie), dhr. H. Nijenhuis (D66), dhr. J.J.F. van Wezel (SP), dhr. J. 

Jongsma (LPF),  

dhr. J.N. Simonse (SGP) 

 

Ook aanwezig zijn: 

GS leden: dhr. A. Greiner, dhr.  W.G. de Raad 

Ambtelijk apparaat: dhr. H. Slump (WenV), dhr. R. Schuitemaker (EZ), dhr. K. de Jong (WenV), dhr. W. 

Teeuwisse (dir) 

 

Afwezig zijn: 

Dhr. J. Slicht (PvdA), dhr. P.C. Hildering (ChristenUnie), mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks) 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom en stelt vast dat dit de laatste 

commissievergadering van 2003 is. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter constateert dat bij de vergadering aanwezig zijn gasten van Holding Flevoland BV en gasten 

van VVV Flevoland. Hij stelt daarom voor de agendapunten 5.1.c.3 en 5.1.c.2 naar voren te halen en in die 

volgorde te behandelen. De leden van de vergadering stemmen daarmee in en de agenda wordt 

dienovereenkomstig vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering d.d. 20 n0vember 2003 

Ten aanzien van het verslag zijn de volgende op-/aanmerkingen gemaakt. 

- van gedeputeerde Greiner : een tekstwijzigingsvoorstel ontvangen: op blad 2 agendapunt 5.1.b.3 de zin 

“het ROC zal als zelfstandige onderneming verder gaan” wijzigen in: “Centrum Vakopleiding zal als 

zelfstandige onderneming, TrainT, verder gaan”. 

- Van de ChristenUnie-fractie: bij de “aanwezigen” moet nog vermeld staan de heer P.C. Hildering 

(ChristenUnie). 

- De heer Slicht staat zowel bij de aan- als afwezigen vermeld. De heer Slicht was afwezig. 

- Bij agendapunt 5.2.b.1 stand van zaken Zuiderzeelijn: de zin “de ChristenUnie-fractie heeft nu een heel 

ander beeld wat haar een genuanceerder kijk op zaken geeft” wijzigen in: “de ChristenUnie-fractie geeft 

aan dat de huidige stand van zaken maakt dat de fractie zeker niet een meer genuanceerder kijk op het 

project heeft gekregen. Integendeel. Zij vraagt zich af wat er gebeurt als er een schakel wegvalt in het 

traject wat betreft steun aan een magneetzweefbaan. Ze refereert in dat kader aan de situatie in 

Friesland waar een raadpleging wordt gehouden vanwege weerstand tegen een magneetzweefbaan. 

- Bij agendapunt 5.2.b.3 voorbereidingskrediet voor het laten opstellen….Dronten; toevoegen de zin: 

“ChristenUniefractie zou graag willen zien dat de opzet van de N23 zodanig geschiedt dat deze 

naadloos kan aansluiten op het tweede deel van het traject Dronten-Kampen”. 

Het verslag wordt met inachtneming van deze wijzigingen vastgesteld. 
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4. Mededelingen voorzitter/statengriffie 

Bericht van verhindering ontvangen van: 

- de heer J. Slicht (PvdA-fractie). 

- De heer P. Hildering (ChristenUnie) is verhinderd. In zijn plaats komt de heer J.E. Geersing. 

- Mevrouw R. van der Wee (GroenLinksfractie) is verhinderd. 

- Bij de schriftelijke mededelingen is bijgevoegd een persbericht gedateerd 16-12-2003 van Luchthaven 

Lelystad waarin een bijstelling van de toekomstplannen wordt aangegeven.  

- Kerstpakketten kunnen vanaf 17 december 2003 afgehaald worden in de leeskamer. 

- De kast waarin vertrouwelijke stukken ter inzage worden gelegd, is verplaatst van de leeskamer naar 

kamer 2.004. 

 

4a Ter bespreking: Brief d.d. 17 november 2003 van Dorpsbelang Ens over bezwaar tegen, aan gemeente 

Noordoostpolder gedaan, voorstel tot afsluiting van de Kamperzandweg. 

De voorzitter geeft het woord aan de LPF-fractie.   

De LPF-fractie geeft aan hoe zij op het idee gekomen is om een motie ter afsluiting van de Kamperzandweg, 

in te dienen. Bedoelde weg is namelijk smal en er doen zich onveilige situaties voor zoals onlangs, een 

dodelijk ongeval. Met de motie wil de LPF-fractie bereiken dat het college kan bewerkstelligen dat gemeente 

NOP de weg afsluit.  

De VVD-fractie wil zich beperken tot de motie. In de motie is gevraagd een brief te sturen naar B&W van 

gemeente NOP om de Kamperzandweg af te sluiten. De motie is met uitzondering van de CDA-fractie, 

statenbreed aangenomen en de VVD-fractie is van mening dat daaraan uitvoering moet worden gegeven. 

De VVD-fractie geeft aan dat zij zich op grond van - nadien gebleken - onjuiste informatie,  verstrekt door de 

LPF-fractie,  heeft laten overhalen voor de motie te stemmen. Volgens de bewoners is sluiting van de weg 

niet nodig. Zij zullen hierdoor onnodig ver moeten omrijden. Het ongeluk was te wijten aan slechte 

weersomstandigheden. Zij stelt daarom voor het college de motie te laten uitvoeren en de brief dusdanig te 

formuleren dat het gemeentebestuur van de NOP een eigen afweging kan maken.  

De PvdA-fractie geeft toe dat zij in de statenvergadering overhaast te werk is gegaan. Zij heeft op basis van 

onvoldoende achtergrond informatie voor de motie gestemd. 

De reden dat de CDA-fractie tegen de motie heeft gestemd was omdat deze onvoldoende was onderbouwd 

en omdat zij vond dat de veiligheid/onveiligheid van de weg nader onderzocht moest worden. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan niet goed te weten wat hij met de motie aan moet. Hem zijn de 

omstandigheden van het ongeval uitgelegd en de verantwoordelijke wethouder van NOP heeft kenbaar 

gemaakt voornemens te zijn de brief naast zich neer te leggen. De provincie is notabene bezig 

veiligheidsmaatregelen aan te brengen op de Kamperweg. De LPF-fractie staat nog steeds achter de motie 

maar wil deze aangepast aanbieden. De voorzitter maakt duidelijk dat dit een procedurele kwestie is en hij 

stelt voor het voorstel van de VVD-fractie te volgen. Namelijk het college de motie laten uitvoeren door een 

brief te schrijven aan het gemeentebestuur waarbij zij in de toonzetting duidelijk maakt dat de uiteindelijke 

beslissing door de gemeente wordt genomen. Na enige discussie wordt het voorstel van de voorzitter 

aangenomen. 

 

5.1 Portefeuillehouder A.L. Greiner- Mededelingen 

Geen. 

 

5.1.b. 1. Statenvoorstellen - 4
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland. 

Geen opmerkingen. 

 

5.1.c. Bespreekstukken 

3. Jaarrekening 2002 Holding Flevoland BV/omzetten Holding Flevoland in Ontwikkelingsmaatschappij 

Flevoland 

De CDA-fractie wil weten hoe de verdeling plaatsvindt onder de maatschappijen die nog geld krijgen. Is daar 

een beperking aan gesteld. Houdt de Aanjager dan nog voldoende financiën over? 

De PvdA –fractie heeft een aantal vragen/opmerkingen; typisch en opvallend dat de jaarstukken veel te laat 

worden ingeleverd. Zij wil weten of de fondsen een commissarispositie hebben en hoe deze is ingevuld. Ook 

wil de fractie weten of gecontroleerd word wanneer de lege bv geliquideerd wordt. 2)kan de gedeputeerde 

aangeven waaruit het positief resultaat van de Aanjager is ontstaan en is het wel de bedoeling dat het 

positieve saldo van de Aanjager naar de Holding gaat. 3)de fractie constateert dat vanuit fondsen nauwelijks 

wordt geïnvesteerd. Hoe wordt er vanuit de provincie gekeken naar de mogelijkheden om participaties te 

verhogen. Kan gedeputeerde aangeven wat de reden is van de geringe participaties. 

De VVD-fractie wil weten of er nog gelden zijn die kunnen worden teruggevorderd. Ook wil zij weten of er 

maatregelen genomen worden om het niet al te florissante resultaat op te peppen. Ten aanzien van de 

omvorming vindt de fractie dit geen logische stap en dit zou ook niet volgens afspraak zijn gegaan. 

Afgesproken was dat de fracties hun gedachten op papier zouden zetten. De fractie wil in de volgende 

commissievergadering over de doelstelling van de ontwikkelingsmaatschappij praten.  

De VVD-fractie heeft een discussiestuk geschreven over hoe de fractie tegen een 

ontwikkelingsmaatschappij aankijkt; zij  reikt het uit aan gedeputeerde Greiner, die het in dank aanvaardt. De 
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PvdA-fractie is van mening dat al besloten was om de twee maatschappijen te laten samensmelten. Alleen 

over de randvoorwaarden, en daar is zij het met de VVD-fractie eens, zou nog gediscussieerd moeten 

worden. 

Voor de SGP-fractie is het niet helder wat het voordeel van een dergelijk ontwikkelingsmaatschappij is en 

daarbij vraagt zij zich af of Flevoland er niet te klein voor is. 

Gedeputeerde Greiner geeft aan dat er voldoende aandacht voor de fondsen bestaat. Doch in drietal 

gevallen is het ondanks alle pogingen niet gelukt om tijdig de jaarrekeningen te ontvangen. Vandaar dat er 

voor die gevallen een voorziening van 25% is getroffen. Tijdens de vergadering verneemt de gedeputeerde 

dat de jaarstukken inmiddels ontvangen zijn. In de aandeelhoudersvergadering zal verder op de vraag 

worden ingegaan hoe de zaak aantrekkelijk te maken opdat men daarin gaat investeren. Het zijn slechte 

tijden en er zal naar een evenwicht gezocht moeten worden. Er zal frequent gerapporteerd worden. Het 

samen gaan van de twee maatschappijen betreft geen inhoudelijke koerswijziging maar slechts een 

naamwijziging. Gedeputeerde Greiner geeft aan dat Flevoland niet te klein is voor een 

Ontwikkelingsmaatschappij en hij zal het door VVD aangeboden stuk bestuderen en in de volgende 

vergadering met een reactie komen. De PvdA-fractie informeert nog naar het positief resultaat van de 

Aanjager ad € € 120.000,-; zij geeft aan dat het geld geoormerkt moet blijven voor de Aanjager en niet ter 

dekking van negatieve participaties kan dienen. Zij vraagt aan gedeputeerde om de statutenwijziging op te 

schorten. Ook de VVD-fractie geeft aan dat zij daarom voorstelt  om organisatorische  zaken van het ene 

bedrijf niet te vermengen met organisatorische zaken van het andere bedrijf. 

Gedeputeerde Greiner  zegt toe op de aandeelhoudersvergadering na te zullen vragen hoe met de gelden 

van Aanjager wordt omgegaan en hij zal voorstellen de statutenwijziging op te schorten.  

 

5.1.b.2 Toekenning budgetsubsidie aan Stichting VVV Flevoland voor de periode 2004 – 2007/aangaan 

meerjarige overeenkomst ter uitvoering van het subsidiebesluit en subsidietoekenning 2004 

De VVD-fractie  stemt in met het toekennen van een budgetsubsidie aan de Stichting VVV Flevoland; het is 

een nieuwe weg en voor zowel de provincie als de FBT een leerproces. De fractie wil alleen weten hoe het 

bereiken van de doelstellingen wordt gemeten en hoe hoog de meetlat wordt gelegd. Ook verwacht zij dat 

ieder jaar een evaluatieverslag aan de staten zal worden overlegd. De PvdA-fractie maakt een voorbehoud. 

Zij wil weten wat in het strategisch marketing plan staat, wat zijn de doelstellingen en zijn ze meetbaar. 

Worden de staten periodiek geïnformeerd en wat is het verschil tussen budgetfinanciering en 

exploitatiefinanciering. De fractie stelt de stukken niet in de map te hebben gevonden.  

De LPF-fractie wil weten waarom 100% bevoorschotting aan VVV Flevoland wordt gegeven. 

De CDA-fractie stemt in met het voorstel. Zij merkt op dat er nog geen statenbesluiten met betrekking tot 

subsidiegelden voor de jaren 2005 en 2006 genomen kunnen worden, terwijl er door het college van GS wel 

een meerjarenovereenkomst wordt afgesloten. Zij is van mening dat goed de vinger aan de pols gehouden 

moet worden. De fractie wijst op de  sterkte- en zwakte analyse, waaruit ondermeer blijkt dat een aantal als 

zwaktepunten aangeduide zaken niet op het bordje van VVV-Flevoland liggen, zoals de geconstateerde 

slechte conditie van de stranden en de constatering dat campingbeheerders meer kwaliteit zullen moeten 

bieden. Gedeputeerde Greiner geeft aan dat er alles aan wordt gedaan om de activiteiten en het reilen en 

zeilen van het FBT te volgen. Hij noemt de activiteitenkalender en de jaarlijkse peilingen. In de beleidsnota 

BART is door de staten het Flevolands Bureau voor Toerisme als spitsorganisatie aangewezen, die het 

proces van toeristische marketing, promotie en productontwikkeling aanstuurt. Het gaat niet om een 

Europees project wat bevoorschotting betreft. De FBT heeft aangegeven behoefte te hebben aan liquiditeit 

en omdat de ervaring leert dat er geen problemen te verwachten zijn is akkoord gegaan met 100% 

bevoorschotting. Gezien de recreatieve speerpunten van Almere is er in de nabije toekomst geen grote 

recreatieve voorziening te verwachten in Flevoland. De LPF-fractie wil weten waarom dit stuk geen 

statenvoorstel is. Volgens de voorzitter  valt dit onder artikel 158  en artikel 167 lid 4, zijnde een bevoegdheid 

van het college. De PvdA-fractie wil weten waarom gelet op de Europese aanbestedingsregels hiervoor 

geen Europese aanbesteding is gedaan; het af te sluiten meerjarencontract heeft namelijk het karakter van 

een externe dienstverleningsopdracht en zo mede gelet op het daarmee gemoeide bedrag mogelijk onder de 

Europese aanbestedingsregels kunnen vallen. De fractie wil hier vooraf helderheid over. 

De gedeputeerde geeft aan dat er sprake is van een subsidierelatie met het FBT maar is bereid juridisch uit 

te laten zoeken of de Europese aanbestedingsregels van toepassing zijn. Hij zal hierover nadere informatie 

aan de Staten verstrekken. De CDA-fractie vraagt om een voortgangsrapportage gekoppeld aan prestatie-

indicatoren. Gedeputeerde Greiner  zegt het toe. De voorzitter stelt voor dit voorstel met de door de 

gedeputeerde toegezegde nadere informatie te agenderen als hamerstuk op de volgende 

Statenvergadering. 

 

5.1.c.1 Oprichten Provinciaal Platform Arbeidsmarkt (PPA) 

De CDA-fractie is blij met dit voorstel. Zij vraagt waarom er voor dit project Europees subsidie is 

aangevraagd terwijl er van het rijk subsidie verkregen kan worden. 

De VVD-fractie vindt dat het PPA er moet komen. Zij stelt voor twee subsidiewegen te volgen; die van het 

rijk en de aanvraag voor Europese subsidie.  
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De PvdA-fractie ziet hierin geen provinciale taak. Er wordt onvoldoende prioriteit gesteld en het bedrag dat 

erin gestopt wordt is relatief klein. Doelstelling en taakstelling zijn onbekend. De fractie vraagt zich af wat de 

toegevoegde waarde is. 

Gedeputeerde Greiner  meent dat de PPA wel in een behoefte voorziet, namelijk de ontmoeting van 

werkgevers, werknemers en overheid. Aan de orde is dan de arbeidsmarktproblematiek, beleidsafstemming 

en nieuwe projecten. De PPA organisatie bestaat uit 1,5 fte . Ook een toegevoegde waarde is dat 

verschillende deelmarkten met elkaar geconfronteerd worden. Behalve uitgaande pendel vormt 

interprovinciale pendel ook een element van bespreking. Zo kunnen partijen met elkaar samenwerken in 

arbeidsmarktprojecten. 

De voorzitter stelt vast dat de commissie instemt met het voorstel en feliciteert het college met het behaalde 

resultaat. 

 

5.1.d Vragenronde 

De PvdA-fractie herinnert gedeputeerde Greiner aan zijn afspraak gemaakt in de vorige 

commissievergadering aangaande het Geomaticapark. 

Gedeputeerde Greiner verstrekt de laatste stand van zaken.  

 

5.2.a. Portefeuillehouder De Raad – mededelingen 

Gedeputeerde De Raad deelt de laatste stand van zaken mee omtrent: 

1. MIT behandeling  

De Gedeputeerde geeft een kort verslag van het vooroverleg in het verband van het Platform 

bereikbaarheid Noordvleugel, gevolgd door het overleg met de Minister en van het debat in de Tweede 

Kamer. Het komt erop neer dat het resultaat teleurstellend is omdat de Minister nog geen uitspraak heeft 

willen doen over de Tweede Hollandse brug omdat ze dat wil betrekken bij de totale discussie over de 

bereikbaarheid van Almere in het kader van het IOP. Wel is een drietal ZSM (Zichtbaar, Slim en 

Meetbaar)-projecten gehonoreerd voor Flevoland. Positief is dat de Hanzelijn en Zuiderzeelijn nog 

steeds in het MIT overeind zijn gebleven. 

 

2. Overleg IOP, Noordvleugel en Zuiderzeelijn. 

De Gedeputeerde wijst op de voortgaande strategische discussie ten aanzien van de ontsluiting van 

Almere. Daarvoor is eerst intern discussie nodig, gevolgd door overleg met Almere en daarna met het 

RIJK en de Noord-Hollandse partners. Heel belangrijk is dat het erop lijkt dat het  Rijk de uitkomst van 

de Noordvleugel conferentie, te weten eerst bouwen in Haarlemmermeer en daarna pas in Almere, niet 

overneemt en direct full swing door wil gaan met een fors bouwtempo in Almere. Ook uit de 

Maatschappelijke Kosten baten Analyse (MKBA) zijn geen overkomelijk grote verschillen gebleken al is 

het fors doorbouwen in Almere wel het duurst (door relatief goedkopere grond en door toerekening van 

de achterstandskosten (inhaalslag) in de totale vergelijking). Ons wordt ook steeds voorgehouden te 

komen tot een keuze tav de IJmeerlijnverbinding (brug voor spoor en weg) ten opzichte van een Tweede 

Hollandse brug. Afhankelijk van de uitkomst van de Zuiderzeelijn discussie is het zeer wel denkbaar dat 

de IJmeerverbinding gezien moet worden als light rail verbinding (dan is er niet sprake van een ZZL in 

magneetzweefbaan uitvoering), gecombineerd met een regionale weginfrastructuur, terwijl dan 

verdubbeling van de Hollandse brug nodig is voor weg en spoor (HSL) alsmede het doortrekken van 

deze verbinding naar de A9.Voorts deelt de Gedeputeerde mee dat naar verwachting het Kabinet op 19 

december knopen zal doorhakken ten aanzien van de groei van Almere in relatie tot het Groene Hart. 

Daarbij speelt de infrastructuur een belangrijke rol. Deze besluiten zullen input zijn voor de nota Ruimte. 

 

3. Verkenningen corridorstudie Haarlemmermeer – Amsterdam – Almere. 

De studie is door de project afgerond en is aangeboden aan het Ministerie. Vanuit de regio zijn kritische 

kanttekeningen geplaatst bij de veronderstelde capaciteit van het aanwezige spoor alsook aan de 

gebrekkige doorkijk voor ná 2020.Wel is het zo dat de variant A6/A9 is uitgewerkt naast de 

stroomlijnvariant uit de Uitwegstudie alsook een verbinding door het IJmeer. 

 

4. Openbaar vervoer. 

De Gedeputeerde deelt mee dat uit de laatste voorlopige becijferingen van het Ministerie blijkt dat 

Flevoland (een ook de andere provincies) een forse korting (circa 750.000,- euro) op de uitkering voor 

het OV te verwachten heeft over 2004. Afgesproken wordt dat dit eerst nog nauwkeuriger onderzocht zal 

worden alvorens de consequenties in beeld gebracht kunnen worden. Via de gebruikelijke 

kwartaalrapportages zal hierop terug gekomen worden. 

 

5. Busverbindingen Muiderberg. (158)  en relatie Almere Hilversum. 

De Gedeputeerde deelt mee dat naar aanleiding van het verzoek van mw Van der Wee hij indringend 

gekeken heeft naar de mogelijkheden van het blijven aandoen van de P-plaats bij Muiderberg. De 

conclusie is dat er niet gehalteerd kan worden. Een en ander  is ook besproken met de wethouder en 

burgermeester van Muiden. Een ander probleem is het schrappen van de lijn naar Hilversum 

(lijndiensten 151, 156, 295 en 297). In de uitgereikte notitie is een en ander vermeld. 
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6. Checklist Nota Ruimte door Randstad bureau. 

Door de verschillende adviescommissies van Regio Randstad (o.a Cie Ruimte en Cie        Mobiliteit) is 

aangegeven dat toch een verwijzing naar de A6/A9 toegevoegd moest worden in relatie tot de 

Zuiderzeelijn financiering. Daarnaast heeft de Regio Randstad aangegeven een pilot  over beprijzen in 

de regio te willen starten onder de voorwaarde dat de geldopbrengsten in de regio geïnvesteerd 

worden.. Vanuit Flevoland is daartegen ingebracht dat gezien de aangenomen motie wij daar niet aan 

kunnen mee werken. Echter door het dagelijks bestuur is de toevoeging mbt de A6/A9 verbinding weer 

geschrapt omdat het niet duidelijk was in de context van de financiering van de Zuiderzeelijn. De 

checklist is uitgedeeld. 

 

7. Craag. 

De Gedeputeerde deelt mee dat hij volop in de slag is via de HID’s van RDIJ en Noord Holland om te 

bewerkstelligen dat de uitvoering van het onderdeel dat het meest relevant is voor Flevoland (verbreding 

A1 en verdubbeling wisselstrook) naar voren wordt gehaald.  Daar is nog geen zekerheid over vanwege 

de noodzakelijke proceduretijd en de noodzaak om weggedeelten niet twee keer te hoeven afsluiten 

voor het verkeer. Afgesproken wordt dat zomogelijk in de volgende vergadering de uitkomsten van de 

overleggen zullen worden meegedeeld. 

 

8. N23  

De Gedeputeerde deelt mee dat hij een rondje aan het maken is langs alle stakehoulders (overheden en 

bedrijfsleven) langs het N23 tracé. Helaas zullen de laatste gesprekken pas begin januari plaatsvinden. 

Daarna zal de concluderende nota worden gemaakt waardoor pas op z’n vroegst in de 

februarivergadering terugkoppeling naar de Cie. mogelijk is. 

 

9. Voortgang fietspaden 

De Gedeputeerde deelt mee dat de voorbereidingen voor de aanleg van het fietspad Erkermederstrand 

zijn gestart. De aanleg zal begin 2004 plaatsvinden. Ook zal in 2004 Harderbos en Rivierduingebied 

worden aangelegd (bijvoorkeur voor de zomer.) Mbt het fietspad langs de Larsservaart is de planning 

gericht op aanleg in 2005. 

 

10. Verdubbeling Ganzeweg 

De Gedeputeerde deelt mee dat met de verdubbeling van de Ganzeweg is begonnen. De eerste 

werkzaamheden betreffen de voorbelasting. Daarna zal grond aangevoerd worden vanuit de Hogevaart 

(afgraving tbv ecologisch oeverbeheer) 

 

11. Opening Hogering – Markerdreef. 

De Gedeputeerde deelt mee dat de black spot Hogering – Markerdreef deze week is opgeleverd. 

Daarmee is weer een gevaarlijk kruispunt veiliger gemaakt. Nu resteert er nog één, die zal in de 

komende jaren worden aangepakt. 
De gedeputeerde deelt diverse notities uit. 

 

5.2.b.1 Statenvoorstellen: 4
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. 

 

5.2.c.1. Bespreekstukken: Stand van zaken PMIT programma 2004 betreffende de investeringswerken en 

Niet jaarlijks onderhoudswerkzaamheden 

Met instemming van de commissie volgt er achtereenvolgens een presentatie van 

- De heer Rutger Schuitemaker, plaatsvervangend hoofd afdeling Wegen en Verkeer van 21.31 tot 21.50 

uur. Hij vertelt over het proces reorganisatie afdeling Wegen en Verkeer en over de knelpunten die zich 

kunnen voordoen bij aanbestedingen. 

- van 21.50 tot 22.05 uur: de heer Herman Slump, ex-hoofd van de afdeling Wegen en Verkeer over 

organisatie van de oude en de nieuwe afdeling Wegen en Verkeer. 

- de heer Kees de Jonge van 22.05 tot 22.20 uur betreffende planning en control. 

De VVD-fractie dankt voor de presentatie. Dit geeft inzicht in de werkwijze van de afdeling en dit aspect 

neemt de fractie mee als belangrijk gegeven. Zij gaat er ondanks de tijd die is gemoeid met de 

implementatie van de reorganisatie van uit dat aan het eind van de PMIT-periode 2008, alle plannen 

gerealiseerd zullen zijn.  

De CDA-fractie dankt voor de presentatie en wil weten wat dit concreet betekent voor de realisatie van de 

fietsvoorzieningen rond de Friese sluis. 

De D66-fractie begrijpt uit de presentatie dat geplande werkzaamheden steeds met een jaar verlengd 

worden totdat alle projecten gerealiseerd zijn. De fractie wil weten of deze systematiek ook voor urgente 

werkzaamheden gevolgd kan worden. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan dat de PMIT een lijst is van voortschrijdende werkzaamheden. Projecten 

zijn uitwisselbaar en kunnen naar gelang de politieke keuze naar voren of naar achteren geschoven worden 
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met uitzondering van urgente werkzaamheden. Met het planning en control systeem wordt de vinger aan de 

pols gehouden. De gedeputeerde geeft aan blij te zijn met de extra gelden doch het jammer te vinden dat er 

geen menskracht wordt aangeboden. De fietsvoorziening aan de Friese sluis is uitgesteld. Afstemming met 

gemeente Lemmer volgt.  

In tweede termijn geeft de VVD-fractie aan dat het niet aan de staten is om menskracht te leveren. Indien 

gedeputeerde het werk niet kan klaren in de daarvoor geldende periode dient hij dit te melden in PS.  

De PvdA-fractie maakt haar ongenoegen bekend over de hoeveelheid management informatie die vandaag 

in de commissievergadering is verstrekt, naar haar mening zijn daar vergaderingen van statencommissies 

zeker in het kader van het dualisme niet voor bedoeld. Zij vraagt zich af wat de bedoeling daarvan is, maar 

wil de discussie vandaag niet voeren. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan dat het college haar verantwoordelijkheid niet uit de weg gaat. 

De voorzitter geeft aan dat over dit punt een uitgebreide informatie ter kennisneming is verstrekt en hij sluit 

dit agendapunt af. 

 

5.2.c.2 Actieprogramma Nota Landbouwontwikkeling in Flevoland 

Vanwege het late tijdstip wordt besloten dit agendapunt te verschuiven naar de volgende 

commissievergadering. 

 

5.2.c.3 Uitwerking amendement 4 van de begroting 2004 inzake de inzet van extra financiële middelen voor 

verkeersveiligheidsmaatregelen 

De VVD-fractie vindt het raadzaam om blackspots te hebben als wegsignalering bij slecht weer. Team alerts 

wil zij inzetten bij BOB-activiteiten en niet bij intensieve controles. Ten aanzien van bermen pleit de fractie 

voor een werkplan om zichtbaar voor het publiek te maken dat daaraan gewerkt wordt. Als mogelijke inzet 

van financiën noemt de fractie tenslotte de aanleg van de rotonde Swifterweg-Rietweg. 

De CDA-fractie sluit zich aan bij de VVD-fractie. De D66-fractie twijfelt of de blackspot afdoende zullen 

fungeren als signalering. Zij vraagt het college hierop toe te zien. De PvdA-fractie is blij met het voorstel, 

temeer daar haar motie hieraan ten grondslag ligt. Zij geeft aan geïnformeerd te willen worden over de 

voortgang. De LPF-fractie is blij met de vervroegde uitvoering van de rotonde Swiftering-Rietweg. 

Gedeputeerde De Raad is het eens met de VVD-fractie. De middelen zijn beperkt en er moet goed bekeken 

worden waar het beste op kan worden ingezet. Enkel zaken zullen nader uitgewerkt worden.  

De commissie stemt in met het voorstel. 

 

5.2.d. Vragenronde 

Gedeputeerde De Raad overhandigt de PMIT kaart aan de voorzitter. Hierop staan alle projecten die in 2004 

aanvangen. Alle commissie leden krijgen ook een exemplaar. 

 

6. Rondvraag 

Geen. 

 

7.   Sluiting 

De voorzitter dankt alle leden en sluit de vergadering om 22.50 uur. 

 

LIJST VAN TOEZEGGINGEN 

Commissie Werk 

 

Nr. Datum cie Onderwerp/toezegging-actie Door Afdoen per 

     

1. 02-10-2002 Presentatie door NS? 

Railbeheer over Hanzelijn 

WenV p.m. 

2. 11-06-2003 Besluit verruiming bedieningstijden sluizen 

Melden 

WenV/ged. 

De Raad 

September 

3. 11-06-2003 Commissie Terlouw (Gen-tech) 

Meenemen conclusies en aanbevelingen 

Ged. 

Dijksma 

 

4. 11-09-2003 Agrarische en visserij aangelegenheden 

(7.3.1.)/Najaarsnota 

Beantwoorden of de provinciale projectbijdrage van 

maximaal € 40.000,-- eindig is. 

Fin. Zo spoedig mogelijk 

5. 11-09-2003 

 

 

20-11-2003 

Geomaticapark NOP 

Stand van zaken 

 

Bezoek aan Raad NOP 

EZ p.m. 

6 20-11-2003 Reactie van GS op motie Verkeersveiligheid GS/WenV December 2003 

7 18-12-3003 Ontwikkelingsmaatschappij Flevoland 

Op de Aandeelhoudersvergadering navragen hoe met 

gelden van Aanjager wordt omgegaan. 

Greiner  



7 

 

Voorstel doen om statutenwijziging op te schorten 

8     

Vastgesteld te Lelystad, d.d…………………………..2004 

De voorzitter    de griffier 


